

ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD.



ISO 9001:2015

EXPORTER&MANUFACTURER:STAINLESS STEEL SEAMLESS PIPES

ISO9001, 14001, PED2014/68/EU CERTIFIED

Manufacturer's Authorization

To, Sayal Gostar Palayesh Novin

Add.: No.7,Taheri St,Nelson Mandela Blvd, Tehran, Iran

Subject: Sales Agency Authorization Agreement

This agreement is concluded on July.1st,2024, under the file no. ASM240701A Between 1. Sayal Gostar Palayesh Novin, Head office located No.7,Taheri St,Nelson Mandela Blvd, Tehran, Iran with registration no. 414606, National Id No.: 10320658072 , and

commercial code 411393197998, which hereinafter referred as "The agent " representing Mr. Ebrahim Ahmadi as managing director and ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD. locate in NO.1 WEISI ROAD, ECOLOGICAL INDUSTRIAL PARK,XUANCHENG CITY, ANHUI PROVINCE with registration No. 91341824MA2TQQRH00(1-1)

Representing Mr. Liu Quanlin as Managing director which hereinafter referred as "The Supplier" with described details on the following pages.

该协议于 2024 年7月 1 日签订，文件号为。ASM240701A 在 1. Sayal Gostar Palayesh Novin 。之间，总部位于 伊朗德黑兰 No.7,Taheri St,Nelson Mandela Blvd，注册号为： 414606，国家/地区编号： 10320658072，商业代码 411393197998，以下简称“代理

商”，代表 Ebrahim Ahmadi 先生担任董事总经理，安徽特材科技有限公司位于纬四路1号。，注册地址为 91341824MA2TQQRH00(1-1)，安徽省宣城市绩溪县华阳镇生态工业园区，代表刘全林先生为董事总经理，以下简称“供 应商”，其详细内容在下页进行介绍。

Article 1- Contents of the Agreement

第一条协议内容

Dedicating the license and authorization and introducing" The Agent " as the sales agent office of "The Supplier " in Iran Territory ; And Authorizing "The Agent" to negotiable and sign agreements with customers on behalf of "The Supplier"

专门授予许可和授权，并在伊朗境内引入“代理商”作为“供应商”的销售代理办事处； 并授权“代理”与“供应商”进行谈判并与客户签订协

NO.1 WEISI ROAD, ECOLOGICAL INDUSTRIAL PARK,XUANCHENG CITY, ANHUI PROVINCE, 245300, P.R. CHINA

Tel: +86-577-86602050

Fax:+86-577-86961808

Email: sailingss@sailingss.com / Web: www.sailingsteel.com

ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD.



ISO 9001:2015

EXPORTER&MANUFACTURER:STAINLESS STEEL SEAMLESS PIPES

ISO9001, 14001, PED2014/68/EU CERTIFIED

Article 2 - Scope of Service

第 2 条-服务范围

2-1 Market developing and promoting the brand and trademark of “The Supplier”(SAILING STEEL) by Sayal Gostar Palayesh Novin

由 Sayal Gostar Palayesh Novin 公司市场开发和推广 “供应商”（SAILING STEEL）品牌和商标

2-2 Pursuing any received inquiries and orders from customers in Iran and follow the path with full support and care until transportation and delivery by Sayal Gostar Palayesh Novin

寻求任何来自伊朗客户的询问和订单，并在 Sayal Gostar Palayesh Novin 公司的运输和交付之前，全程支持和关怀

2-3 Mutul Cooperation to make the trademark of “The Supplier” fomous in Iran and obtaining the entrance license of SAILING STEEL trademark into approved vendors list of big Iranian oil companies.

共同合作，使“供应商”商标在伊朗成为知名商标，并取得“SAILING STEEL”商标进入伊朗大型石油公司核准 供应商名单的许可证。

Article 3- The agent should not sell the products of other competitors at the same time.

代理不得同时销售其他竞争厂家的产品.

Article 4- Duration of the agreement from the date of signature till 3 year which is extendable due to mutual agreement.

本协议有效期自签署之日起至三年，经双方同意可延长。

Article 4 -Liability of both sides

第四条-双方的责任

4-1 The Agent commits to use its full power and facilities to promote SAILING STEEL Brand in Iran Market and try to negotiate and sign agreements with its potential customers and end users in order to lead them by ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD. products, by attending in tenders and participating in exhibitions and etc.

NO.1 WEISI ROAD, ECOLOGICAL INDUSTRIAL PARK,XUANCHENG CITY, ANHUI PROVINCE, 245300, P.R. CHINA

Tel: +86-577-86602050 Fax:+86-577-86961808

Email: sailingss@sailingss.com / Web: www.sailingsteel.com

ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD.



ISO 9001:2015

EXPORTER&MANUFACTURER:STAINLESS STEEL SEAMLESS PIPES

ISO9001, 14001, PED2014/68/EU CERTIFIED

代理商承诺使用其全部力量和设施在伊朗市场上推广“SAILING STEEL”品牌，并尝试与潜在客户和最终用户进行谈判并签署协议，以通过参加“安徽赛灵特材科技有限公司”的产品来领导他们参加招标和参加展览会等

4-2 The Agent commits to share market information with Supplier in order to predict the market and obtaining bigger shares of the market.

代理商承诺与供应商共享市场信息，以便预测市场并获得更大的市场份额。

4-3 The supplier commits to use its full power and facilities and guarantee the price according to market situation in order to develop the market more and more.

供应商承诺使用其全部力量和设施，并根据市场情况保证价格，以便越来越多地开发市场。

4-4 The supplier commits to provide and guarantee the best quality of its products in order to satisfy the potential customers and attracting new customers and develop the market more and more

供应商承诺提供并保证其产品的最佳质量，以便满足潜在客户并吸引新客户并越来越多地开发市场

4-5 The supplier commits to take the full responsibility of after sales services in case of quality problems by sharing the technical knowledge with the Agent to solve the issues.

供应商承诺，一旦出现质量问题，将完全承担售后服务责任，并与代理商分享技术知识解决问题

4-6 In case of receiving any other inquiries or orders from other channels in Iran territory, the supplier commits to share the information with the agent and redirect the inquiry and inform the customer to continue negotiations through the Agent regarding received inquiry or order.

如果在伊朗境内收到其他渠道的任何询价或订单，供应商承诺与代理商共享信息，并重新定向询价，并通知客户通过代理商继续就收到的询价或订单进行谈判。

Article 5 -Sales target

第五条——销售目标

5-1 Refer to Annexure A

见附件 A

NO.1 WEISI ROAD, ECOLOGICAL INDUSTRIAL PARK,XUANCHENG CITY, ANHUI PROVINCE, 245300, P.R. CHINA

Tel: +86-577-86602050 Fax:+86-577-86961808

Email: sailingss@sailingss.com / Web: www.sailingsteel.com

ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD.



ISO 9001:2015

EXPORTER&MANUFACTURER:STAINLESS STEEL SEAMLESS PIPES

ISO9001, 14001, PED2014/68/EU CERTIFIED

Article 6- Address of Head offices

第六条——总行地址

6-1 The address of the head offices are mentioed at the beginning of this contract. In case if any parties aim to change the location of head office or factory during the time period of this contract. It should be declared to the other party formally and by written.

6-1 本合同开头提到了总公司的地址。如果任何一方打算在本合同期限内改变总部或工厂的地点。它应该以正式和书面的方式通知对方。

Artifle 7- Distribution

This agreement is issued in 2 original copies and has been signed and sealed by both sides of the agreement and each original copy is truly certified.

本协议一式两份，由协议双方签字盖章，并经公证。

Agency:

Sayal Gostar Palayesh Novin

Add.: No.7,Taheri St,Nelson
Mandela Blvd, Tehran, Iran

Manager Director: Mr. Ebrahim Ahmadi

Manufactuer:

ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO.,LTD.

ADD: NO.1 WEISI ROAD, ECOLOGICAL INDUSTRIAL
PARK,XUANCHENG CITY, ANHUI PROVINCE,
245300, P.R. CHINA

For and on behalf of
ANHUI SAILING HI-TECH METALS CO., LTD

安徽赛灵特材科技有限公司

Authorized Signature(s)

NO.1 WEISI ROAD, ECOLOGICAL INDUSTRIAL PARK,XUANCHENG CITY, ANHUI PROVINCE, 245300, P.R. CHINA

Tel: +86-577-86602050

Fax:+86-577-86961808

Email: sailingss@sailingss.com / Web: www.sailingsteel.com